
 

 

 

 

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I HF KILDEMOSEGÅRD. 

 Dato 2. april 2025 

 Til stede Morten Melander (MM), Janne Andreasen (JA) Vibeke Rønn (VR), Martin 
Skalander (MS) Maj-Britt Bendiksen (MB) 

 Afbud Gitte Nielsen (GN), Karsten Ørsted (KØ), 

 Beslutningsdygtig  Ja 

 Dagsorden:  

1. Velkomst Morten byder velkommen, særligt velkommen til vores nye 
bestyrelsesmedlem Maj-Britt 

2. Valg af dirigent Morten er valgt til dirigent 

3. Kreds 
repræsentantskabsmøde MM, JA, MB og GN deltager den 23. april. MM tilmelder os. 

4. Ekstraordinær 
generalforsamling 

Vi har bedt Kolonihaveforbundets jurist om at deltage på en ekstraordinær 
GF, han har endnu ikke vendt tilbage. Vi afholder den d. 24. april kl. 19, i 
Ravnsborghallen igen. Vi skal stemme om de nye vedtægter som aftalt på 
den ordinære generalforsamling. 

5. Vandåbning 

Vi har fået grønt lys fra kommunen til at vi kan åbne for vandet. De meddeler 
at der sættes målere på op til weekenden i uge 15. Vi satser på at åbne for 
vandet om lørdagen d. 12. april kl. 8. Vi håber at folk vil møde op og hjælpe 
med at tjekke haner. MM tjekker om vi har haner på lager hvis der skulle 
være frostskader. Vi beder alle om at huske at lukke deres haner, og at vi 
skal have adgang til haven. Vi serverer kaffe og kage når flagene er hejst. 

6. Orientering om 
vurderingskursus 

Morten have 204 er blevet tilmeldt vurderingskursus, Malene kunne 
desværre ikke grundet ferie. Det bliver godt at få en ekstra 
vurderingsperson. 

7. Vurdering have En havelejer har bedt om vurdering, vi afventer til efter påske. 

8. Indkomne mails 
Vi har modtaget en klage fra en havelejer, denne behandles.  
En havelejer ansøger om etablering af samletank. Denne godkendes og der 
sendes svar til havelejeren. MM svarer. 

9. Møde Køge Kommune Køge Kommune har indkaldt alle kolonihaver i Køge til fællesmøde. MM og 
GN deltager.  

10. Fællesarbejde  
Vi snakker om fællesarbejde og de opgaver vi forventer der skal løses i år.  
Vi skal have indkøbt nyt køleskab så vi kan servicere vores medlemmer med 
kolde drikkevarer. JA og MB undersøger priser på nettet. 

11. Venteliste+Velkomstbrev Udsættes til næste møde. 

12. Fartbump Stamvej + 
Husmandsvejen 

Vi har fået grønt lys fra kommunen til at opsætte fartbump på vejene. MS og 
GN undersøger nærmere og vender tilbage.  

13. Økonomi JA gennemgår regnskabet.  

13. Nyt møde Afholdes 30. april kl. 18 


